

EXTENDED WARRANTY



GALADARI
AUTOMOBILES

*5 YEARS OR 160,000 KM INCLUSIVE WARRANTY
(3 YEARS MANUFACTURER'S + 2 YEARS EXTENDED)*

CUSTOMER DETAILS

Owner's Name:
Post Box:..... Emirate:.....
Mobile No:.....
Email:

VEHICLE DETAILS

Model:
Reg. No :
VIN:
Date of Purchase:
Expiry Date of Manufacturer's Warranty:.....
Expiry Date & Mileage of Extended Warranty:.....

*5 YEARS OR 160,000 KM INCLUSIVE WARRANTY
(3 YEARS MANUFACTURER'S + 2 YEARS EXTENDED)*

CUSTOMER DETAILS

Owner's Name:
Post Box:..... Emirate:.....
Mobile No:.....
Email:

VEHICLE DETAILS

Model:
Reg. No :
VIN:
Date of Purchase:
Expiry Date of Manufacturer's Warranty:.....
Expiry Date & Mileage of Extended Warranty:.....

WHAT IS COVERED

During the extended warranty period, i.e beyond 100,000 km or 3 years, Galadari Automobiles Co Ltd. warrants that it will repair or replace, free of charge, any of the listed components that are defective in material or workmanship under normal use.

This warranty is valid after the expiry of the manufacturer's warranty i.e 3 years or 100,000 km whichever comes first.

COMPONENTS COVERED (SUBJECT TO EXCLUSIONS)

All mechanical and electrical components of the vehicle are more specifically explained below.

ENGINE

Rocker assembly including hydraulic rockers, valves, cylinder head, camshaft, timing gears, oil pump, pistons and rings. Cylinder bores, connecting rods, gudgeon pins and bearings, crankshaft and bearings, inlet and exhaust manifold, flywheel, ring gear, cylinder block, and turbo where factory fitted.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Normal wear and tear of the items listed above and service items such as spark plugs, high-tension leads, cables, V belts, hoses, core plugs, breathers and filters, timing chain, oil pan gasket, oil seals, and engine mountings.

TRANSMISSION (MANUAL)

Internal gears and shafts, synchro hub, selector forks, transfer box, reverse light switch, sensors and solenoids, odometer drive gears and gear linkages.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Adjustments, normal wear and tear of the components listed above, and cables.

AUTOMATIC TRANSMISSION

Torque converter, drive plate, gears, shafts and bushes, oil pump, governor, servo, valve block, computer governor, modulator valve, flexiplate, solenoids and switches, parking pawl assembly, odometer drive gears and gear linkage.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Adjustments, cables, burnt or worn out clutches and brake bands, normal wear and tear of the items listed above, service items, pipes and hoses, oil pan gasket, and transmission mountings.

CLUTCH

Pressure plate, master and slave cylinders, clutch release fork, and pedal self adjusting mechanism.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Worn or burnt clutches, operating cables, pipes and hoses, and clutch release bearing.

DRIVE TRAIN

Crown wheel and pinion, differential gears, constant velocity joints, hubs, propeller shaft and universal joints, 4 wheel units and free wheeling hubs.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Gaiters, clips, rubber boots, axle shaft due to normal wear and tear and wheel bearings.



COOLING SYSTEM

Radiator, oil cooler, water pump, viscous coupling, thermostatically controlled fan, heater matrix and temperature sender units.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. V belts hoses, clips, thermostat and housing, and clogged radiator due to non usage of coolant.

FUEL SYSTEM

Fuel injectors, fuel pump, lift pump, metering unit, airflow computer, sensors and senders, accumulator and pedal assembly.

EXCLUSIONS

- a. Any components not listed above.
- b. Adjustments and tuning, fuel lines, filters, gaskets, cables, clips and hoses.



FRONT AND REAR SUSPENSION

Coil springs, upper and lower wishbones, ball and swivel joints, leaf springs, torsion bars, and self-levelling suspension springs.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Wheel alignment and balancing, adjustments, pipes and hoses, suspension bushes, wheels, and tyres.

STEERING SYSTEM

Rack and pinion, steering box, power steering and pumps, steering column and universal joints.

EXCLUSIONS

- a. Any components not listed above.
- b. V belts / drive belts, gaiters, clips, hoses, normal wear and tear of the components listed above.



BRAKE SYSTEM INCLUDING ABS

Servo, master and wheel cylinder, resistor valve, brake caliper, pedal assembly and linkages, ABS module, and wheel sensors.

EXCLUSIONS

- a. Any components not listed above.
- b. Discs, pads, shoes, pipes, springs, and disc skimming.

ELECTRICAL SYSTEM

Starter motor, alternator, wiper and washer motors, window and sun roof motors, remote control, mirror motors, centralized locking solenoids, fan motor, electronic control units and on-board computer systems, seat motors, heated seat system and cruise control system.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Batteries, light bulbs and units, wiper blades and rubbers, distributor caps and leads, and audio system.



AIR CONDITIONING

Compressor, condenser, evaporator and clutch magnet.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Hoses and pipes, drive belts and routine recharging of refrigerant.

BODY INTERIOR

Seat belts and pre-tensioners, air bags and associated trigger systems.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Cables and all the items listed above if as a result of an accident.

BODY EXTERIOR

Door locks, boot release mechanism, tailgate lock, door and mirror remote control linkages and wiper linkages.

EXCLUSIONS

- a. Any component not listed above.
- b. Cables and damage caused by forced entry or similar.

WHAT IS NOT COVERED

- Labour, parts or lubricant costs of routine services, engine tune-up, cooling system and fuel system cleaning, carbon and sludge removal, brake and clutch adjustments, wheel alignment and balance and drive belt adjustment.
- The replacement of normal maintenance parts such as spark plugs, drive belts, brake pads and shoes, lamp bulbs, fuses, filters, lubricants and fluids, when they are replaced during maintenance service ordinarily required with vehicle use.
- Repairs and service adjustment caused by misuse, racing, overloading, negligence, modification, alteration, tampering, disconnection, improper adjustment or repairs, accidents, parts not supplied by Galadari Automobiles, add-on parts, improper maintenance and lack of maintenance or damage due to user under abnormal conditions.
- Repairs resulting from low lubricant or coolant levels.
- Incidental and consequential damage such as telephone calls, car rentals, hotel bills, loss of time, inconvenience, commercial loss or replacement vehicle.
- Failure of vehicle on which the odometer has been altered or changed.
- Condition such as noise, vibration or oil seepage which are considered as not affecting quality, function or performance of the car.
- Mechanical and electrical defects due to or as a result of total or partial immerse in water is not covered.
- Damages incurred due to flooding / acts of nature are not covered.
- This warranty applies only for the vehicles purchased from Galadari Automobiles.
- This warranty benefits are not covered outside the UAE and on cars which do not conform to GCC specifications.

WARRANTY CONDITIONS

Claims under this warranty will only be accepted if:

- **The car has been serviced at each 10,000 km by Galadari Automobiles.**
- **Any accident damage has been repaired in a Galadari Automobiles workshop.**

Warranty repairs will be carried out entirely at the discretion and interpretation of Galadari Automobiles who reserve the right not to carry out work under the terms of this warranty if any of the conditions have not been complied with, or if the claim is not considered to be defective material or workmanship in normal use.

CUSTOMER DECLARATION

- I confirm that I have read & understood the list of components which are covered and not covered under this warranty.
- I understand that the warranty only applies if the vehicle is serviced at every 10,000 km at Galadari Automobile Co.

Customer Signature:

Date:

شروط الضمان

سيتم قبول مطالبات هذا الضمان بشرط أن:

- تتم صيانة السيارة كل 10,000 كم عن طريق شركة كلداري للسيارات.
- يتم إصلاح الحوادث في ورش شركة كلداري للسيارات.

سيتم تنفيذ إصلاحات الضمان وفقاً لتقدير وتفسير شركة كلداري للسيارات التي تحتفظ بالحق في عدم تنفيذ العمل وفقاً لأحكام هذا الضمان إذا كان أي من الشروط قد امتثلت، أو إذا لم تعد المطالبة ممثلة بعيب المواد أو التصنيع في الاستعمال العادي.

تعهد العميل

- أؤكد أنني قد قرأت وفهمت قائمة المكونات التي يغطيها والتي لا يغطيها هذا الضمان.
- أنا أفهم أن الضمان لا ينطبق إلا إذا تمت صيانة السيارة كل 10,000 كم في شركة كلداري للسيارات.

توقيع العميل:

التاريخ:

ما لا يشمل الضمان

- الأجور وقطع أو تكاليف مواد التشحيم من الصيانة الدورية، ضبط المحرك، تنظيف نظام التبريد ونظام الوقود، إزالة الكربون والحماة، تعديل الفرامل وبرائن التعشيق، ميزان الإطارات وضبط أحزمة القيادة.
- استبدال أجزاء الصيانة العادية مثل شمعات الإشعال، وأحزمة المحرك، أقراص الفرامل والدواسات، لمبات المصابيح، والصمامات، المرشحات، مواد التشحيم والسوائل، عندما يتم استبدالها خلال خدمة الصيانة المطلوبة عادة أثناء استخدام السيارة.
- الإصلاحات والتعديلات الناجمة عن سوء الاستخدام، السباقات، الحمولة الزائدة، الإهمال أو التعديل أو التغيير أو التلاعب، الانقطاع، التعديل أو الإصلاح غير اللائق، الحوادث، قطع غيار لا توفرها شركة كلداري للسيارات، إضافة على قطع الغيار، الصيانة غير السليمة والتوقف عن الصيانة أو أضرار بسبب المستخدم تحت ظروف غير طبيعية.
- الإصلاحات الناتجة عن انخفاض مستوى زيوت التشحيم أو التبريد.
- الأضرار العرضية والتبعية مثل المكالمات الهاتفية، استئجار السيارات، فواتير الفندق، ضياع الوقت، الراحة، الخسارة التجارية أو سيارة بديلة.
- عطل السيارة التي تم تعديل أو تغيير عداد المسافات بها.
- الظروف مثل الضوضاء والاهتزاز أو تسرب الزيت التي تعتبر لا تؤثر على نوعية أو عمل أو أداء السيارة.
- العيوب الميكانيكية والكهربائية بسبب أو نتيجة غرق جزئي أو كلي في الماء.
- الأضرار المتكبدة بسبب الفيضانات / العوامل الطبيعية.
- ينطبق هذا الضمان فقط للمركبات التي تم شراؤها من شركة كلداري للسيارات.
- فوائدها هذا الضمان غير مغطاة خارج دولة الإمارات العربية المتحدة وعلى السيارات التي لا تتوافق مع مواصفات دول مجلس التعاون الخليجي.

نظام التكييف

الضاغط (كومبريسور)، المكثف، المبخر، مغناطيس القابض.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. الخراطيم والأنابيب، أحزمة الحركة ومبرد إعادة الشحن الروتيني.

داخلية المركبة

أحزمة الأمان ومجسات الشد المسبق، الوسائد الهوائية وأنظمة الزناد المرتبطة.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. الكابلات وجميع البنود المذكورة أعلاه إذا تعرضت لحادث.

جسم المركبة الخارجي

أقفال الأبواب، وآلية الإفراج ، قفل باب الصندوق الخلفي، روابط التحكم عن بعد للأبواب والمرايا، روابط ماسحة الزجاج.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. الكابلات والأضرار الناتجة عن عملية الدخول القسري أو ما شابه ذلك.

نظام الفرامل بما في ذلك نظام مانع الإنغلاق

الخادم، إسطوانة العجلة الرئيسية، صمام المقاومة، منظم الفرامل، دواسة وروابط المكابح، وحدة مانع الإنغلاق، وأجهزة استشعار العجلة.

الاستثناءات

١. أي جزء غير مذكور أعلاه.
٢. صينية المكابح، الأقراص، الأنابيب، الزنبركات، قشط صينية المكابح.

النظام الكهربائي

تشغيل السيارة، المولد، محركات الماسحة والمغسلة، محركات النوافذ وفتحة السقف، محركات تحكم المرايا عن بعد، القفل المركزي، محرك المروحة، وحدات التحكم الإلكترونية وأنظمة الكمبيوتر الداخلية، محركات المقاعد، نظام تسخين المقاعد ونظام التحكم في مثبت السرعة.

الاستثناءات

١. أي جزء غير مذكور أعلاه.
٢. البطاريات والمصابيح الكهربائية / وحدات، شفرات الماسحة / المطاط، أغطية الموزع، النظام الصوتي.



نظام التعليق الأمامي والخلفي

النوابض اللولبية، السواعد العليا والسفلى ، المقابض ومفاصل الأقطاب، الزنبركات الورقية، قضبان الالتواء، زنبركات التعليق ذاتية التعديل.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. ميزان الإطارات ، التعديلات، الأنابيب والخراطيم، مصدات التعليق المطاطية، العجلات والإطارات.

نظام التوجيه (المقود)

الرف والترس، صندوق المقود، قوة المقود والمضخات، عمود المقود والمفاصل العامة العالمية.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. أحزمة (V) أحزمة الحركة، المشابك، الخراطيم ، التلف والاهتراء لأي من المكونات المذكورة أعلاه.



نظام التبريد

المبرد، مبرد الزيت، ومضخة المياه، اللزوجة التقارنية، مروحة التحكم الحراري، مصفوفة السخان ووحدة مرسل درجة الحرارة.

الاستثناءات

١. أي جزء غير مذكور أعلاه.
٢. خراطيم أحزمة (V)، المشابك، منظم الحرارة والغطاء، وانسداد المبرد بسبب عدم استخدام ماء التبريد.

نظام الوقود

محاقن الوقود، مضخة الوقود، مضخة الدفع، وحدة القياس، كمبيوتر تدفق الهواء، أجهزة الاستشعار والمرسلات، تراكم تجميع الدواسة.

الاستثناءات

١. أي جزء غير مذكور أعلاه.
٢. التعديلات والضبط، خطوط الوقود، المرشحات، الأطواق، الكابلات، المشابك والخراطيم.



التعشيق

لوحة الضغط، الإسطوانات الرئيسية والفرعية، شوكة إطلاق التعشيق، آلية دواسة الضبط الذاتي.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. احتراق وتهالك براثن التعشيق، كابلات التحكم، الأنابيب والخراطيم، سناد إطلاق التعشيق.

القوة الدافعة

تاج وترس العجلة، تروس الدفريشن، مفاصل السرعة الثابتة، المحاور، ذراع التوصيل والمفاصل العامة، وحدة الدفع الرباعي ومحاور الدفع الحر.

الاستثناءات

1. أي جزء غير مذكور أعلاه.
2. المشابك، حاويات الزيت المطاطية، عمود المحور نتيجة استهلاك وتلف سناد الدولااب.



ناقل الحركة (اليدوي)

التروس والأعمدة الداخلية، محور التزامن، شوكة المحدد، صندوق النقل، مفتاح ضوء الرجوع للخلف، أجهزة الاستشعار والملفات اللولبية، تروس محرك عداد المسافات ورباط التروس.

الاستثناءات

١. أي جزء غير مذكور أعلاه.
٢. التعديلات والتغييرات والتلف والاهتراء لأي من المكونات المذكورة أعلاه، والكوابل.

ناقل الحركة الأتوماتيكي

محول عزم الدوران، الصفائح، التروس، الأعمدة و المصدات المطاطية، مضخة الزيت، المنظم، المضاعف، كتلة الصمام، منظم الكمبيوتر، صمام المنظم، ألياف الصفائح، الملفات اللولبية والمفاتيح، مجموعة أعمدة وأسنان إيقاف المركبة، تروس محرك عداد المسافات ورباط التروس.

الاستثناءات

١. أي جزء غير مذكور أعلاه.
٢. التعديلات والتغييرات، الكوابل، احتراق وتهالك براثن التعشيق والتلف والاهتراء لأي من المكونات المذكورة أعلاه، قطع الصيانة، طوق وعاء الزيت، ركائز (كراسي) ناقل الحركة.

ماذا يشمل؟

خلال فترة تمديد الضمان، أي إلى ما بعد 100,000 كم أو 3 سنوات، تضمن شركة كلداري للسيارات المحدودة بإصلاح أو استبدال مجاني، لأي من الأجزاء المذكورة التي بها عيب في المواد أو التصنيع في ظل الاستخدام العادي. هذا الضمان ساري المفعول بعد انقضاء ضمان الشركة المصنعة أي بعد انقضاء 3 سنوات أو 100,000 كم أيهما يأتي أولاً.

الأجزاء المغطاة (خاضعة للاستثناءات)

جميع المكونات الميكانيكية والكهربائية للسيارة وبشرح أكثر تحديداً أدناه

المحرك

مكونات الجزء العلوي من المحرك بما في ذلك الضاغطات الهوائية، الصمامات، رأس المحرك، عمود الحديبات، تروس التوقيت، مضخة الزيت، البساتن والحلقات، الإسطوانات، شتاير البساتن، أذرع التوصيل، العمود المرفقي، مشعب العادم الداخلي والخارجي، دولاب الموازنة، حلقة التروس، أعمدة الدفع، التوربو إذا كان من المصنع.

الاستثناءات

أ. أي جزء غير مذكور أعلاه.

ب. التلف والاهتراء الناتج عن الاستهلاك العادي للقطع المذكورة أعلاه بما في ذلك القطع المتعلقة بالصيانة مثل شمعات الإشعال، مسببات الضغط العالي، الكابلات، أحزمة (V) والخرائطيم، المقابس الأساسية، المرشحات والفلاتر، سلسلة التوقيت، طوق وعاء الزيت، أفعال الزيت، كراسي المحرك.

**الضمان الشامل لمدة 5 سنوات أو 160,000 كم
(3 سنوات ضمان المصنع + سنتين تمديد)**

بيانات العميل

اسم المالك:

صندوق البريد: الإمارة:

رقم الهاتف المتحرك:

البريد الإلكتروني:

بيانات المركبة

نوع المركبة:

رقم اللوحة:

رقم الشاصي:

تاريخ الشراء:

تاريخ انتهاء ضمان المصنع:

التاريخ و المسافة المقطوعة لانتهاء فترة تمديد الضمان:

**الضمان الشامل لمدة 5 سنوات أو 160,000 كم
(3 سنوات ضمان المصنع + سنتين تمديد)**

بيانات العميل

اسم المالك:

صندوق البريد: الإمارة:

رقم الهاتف المتحرك:

البريد الإلكتروني:

بيانات المركبة

نوع المركبة:

رقم اللوحة:

رقم الشاصي:

تاريخ الشراء:

تاريخ انتهاء ضمان المصنع:

التاريخ و المسافة المقطوعة لانتهاء فترة تمديد الضمان:

ضمان ممدّد



شركة سيارات كلداري
المحدودة. (ذ.م.م.)